

⚠使用上のご注意

◇本製品は「USBケーブル専用」です。ACケーブルは使用しないでください。発熱・発火の恐れがあります。 ◇ストップマーク以上スライドさせないでください。

- ●長さ1m、太さ3.5mmまでのケーブルが収納できます。
- ●フタを開け、円形パーツの溝にケーブルの中心付近を挟みフタしてから巻き取ってください。
- ●スタンドには、約20mmまでのス www.muji.com

マートフォンが立てかけられます。

●スタンド部分は3段階の調整が可能です。スライドして幅を調整してください。

株式会社 良品計画 お客様相談室でんわ 0120-14-6404 www.muji.com

∆Warning

ODo not use AC cables. Doing so may cause the generation of heat or a fire. This product is for use with USB cables only.

ODo not slide the stand beyond the stop mark.

⚠Caution

9Can accommodate a cable of up to 1 m in length and 3.5 mm in diameter.

Open the lid, sandwich the cable near its centre with the groove of the circular part, and then close the lid before winding it up.

The stand can hold a smartphone of up to approx. 20 mm in thickness.

The width of the stand can be adjusted in three levels by sliding it.

⚠警告

○本产品为 "USB数据线专用"。请勿使用AC电源线。 否则可能导致发热、起火。 ○请在停止标示以内滑

○请在停止标示以内滑动。

⚠注意

①可收纳长度**1m**以内且直径3.5**m m** 以内的充电

线。

●打开盖子,将数据线的中间部位嵌入圆形凸起的槽内,盖上盖子后卷绕数据线。

● 立架上可放置厚度 20**mm**以内的智能手机。

●立架部分可3档调节。将 其滑动即可调整宽幅。